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Projekt: Modernisering Treleddet 

Informationsmøde hos DEAS 24. August 2015 

Der er langt om længe modtaget et referat fra mødet. Referatet ligger på hjemme-

siden www.Treleddet.dk  

Status på Frederiksberg Kommunes behandling af sagen 

Frederiksberg Kommune har i brev af 8. september 2015 kvitteret for modtagne 

bemærkninger til projektet. Kommunen oplyser i samme forbindelse, at bygherre 

har valgt at revidere projektet på baggrund af modtagne bemærkninger og oven-

nævnte informationsmøde. Når kommunen har modtaget det reviderede projekt, 

vil den vurdere, om der er grundlag for at foretage partshøring på grundlag af reg-

lerne i byggeloven og forvaltningsloven. 

Lille følgegruppe 

Følgegruppen holder møde hver mandag kl. 17 og drøfter projektet. Hvis beboere 

har ideer til initiativer, er vi interesserede i at høre nærmere. 

Følgegruppen har fået aktindsigt i næsten alle dokumenter hos kommunen og ar-

bejder p.t. på en reaktion. 

Beboerrepræsentationen arbejder endvidere på at etablere kontakt til nabo-

ejendommene. 

Kommunikation 

Finn Vebirk har allerede sendt et læserbrev til Frederiksberg Bladet med fokus på 

elevatorer, p-pladser i gården og konsekvenser for lysindfaldet i gården af en 6. 

etage. 

Herudover planlægges et læserbrev med fokus på, at projektet strider imod kom-

munens grønne politik. 

Andre er velkomne til at forfatte og sende læserbreve i eget navn. 

Landsforeningen for Bygnings- og Landskabskultur på Frederiksberg 

Foreningen har i brev af 13. september 2015 til Frederiksberg Kommune kommen-

teret projektet og konkluderer, at en 6. etage påvirker karreen og omgivelserne i 

så væsentlig grad, at en 6. etage vil kræve en lokalplan. Foreningen anbefaler i 

stedet en bevarende lokalplan, som sikrer funkisbebyggelsen. Foreningens brev er 

lagt på hjemmesiden. 

 

Med venlig hilsen 
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